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Bamble Nei til EU 
 

Årsmelding for 2022 
 

1.0  Organisasjon: 

 

1.1 Verv: 

 

Bamble Nei til EU sitt årsmøte 2022 gjorde følgende valg: 

 

Leder:     Inger Lise Sikkeland 

Nestleder/sekretær:    Hans Ødegård 

Kasserer:    Inger Lene Johanssen 

Styremedlem:    Ørnulf Thunes 

Styremedlem:    Ana Isabel Lopez Taylor 

Varamedlem:    Boye Svendsen 

Varamedlem:    Astrid Helena Halvorsen 

 

Revisor:    Lars Andre Tokheim 

 

Valgkomité: Leder   Ole Roger Dyrkorn 

Valgkomité: Medlem:  Svein Inge Nyhus 

 

 

1.2 Medlemstall: 

 

I 2022 hadde Bamble Nei til EU 81 betalende medlemmer. Det var 94 medlemmer totalt, altså 

13 medlemmer som ikke betalte.   
 

I 2021 hadde Bamble Nei til EU 88 medlemmer, en økning på 3 personer fra 2020. I 2019 var 

tallet 76. I 2017 var det 50 medlemmer og i 2018 var det 61. Vi har altså økt med 76% siden 

2017, men det er behov for rekrutering.  

 

 

2.0 Økonomi: 

 

Bamble Nei til EU hadde i 2022 et overskudd på 747,00 kroner. Beholdninga 31.12.22 var  

19 692,01 kroner. 
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3.0 Aktivitet i perioden: 

 

I tillegg til årsmøtet var det 2 styremøter.  

 

Bamble Nei til EU tok sammen med Telemark Nei til EU initiativet til et møte om 

strømpriskrisa. Vi fikk mange medarrangører: Bamble Bondelag, Fagforbundet Bamble, 

Telemark Nei til EU, Bamble Nei til EU, Rødt Bamble, Bamble Senterparti og Bamble SV. 

Møtet ble arrangert 28. september og programmet ble veldig bra: 

Kl 1800-1815   Utfordringer for landbruket v/ Bondelagets representant. 

Kl 1815-1830   Utfordringer for offentlig sektor v/ Fagforbundets representant. 

Kl 1830-1845   Utfordringer for industrien v/Rodney Ishak, direktør for INOVYN 

   Rafnes og INOVYN Norden. 

Kl 1845-1900   Pause med enkel bevertning 

Kl 1900-1945   Hogne Hongset, den alternative energikommisjonen. 

   Vi har en strømPRISkrise! 

    * hvor kom den fra? 

    * hvordan kommer vi ut av den? 

Kl 1945-2000   Pause med mulighet til samtaler for deltakerne. 

Kl 2000-2100   Panel og salen i samtale om utfordringer og muligheter. 

 

Det var om lag 50 stk. til stede på møtet. Det kom fram mye nyttig info. Gode innledninger, 

særlig av Hogne Hongset som tok for seg grunnen til straumpriskrisa og hva som kan gjøres. 

Kortversjonen av hans info: Grunne til krisa er politiske vedtak i Norge og politiske vedtak 

kan løse krisa. Møtet var godt ledet og det var mange spørsmål fra salen. Kort oppsummert: 

Møtet var veldig vellykket. 

 

 
 

 

Hans Ødegård, 

nestleder/sekretær 


